Islands District Council

Agenda for the

Environmental Improvement and Food Hygiene Committee Meeting
離島區議會

環境改善及食物生委員會會議議程
Date


 :
24 July 2006 (Monday)

日期

 :
2006年7月24日

Time

 :
2:30 p.m.

時間

 :
下午2時30分

Venue

 :
Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,

Central, Hong Kong
地點

 :
香港中環統一碼頭道38號海港政府大樓14字樓

離島區議會會議室
I
Confirmation of Minutes of Previous Meeting held on 29.5.2006


通過2006月5月29日的會議記錄

II
Question on Pollution Caused by Stray Cattle in South Lantau


(Paper EI&FHC 23/2006)


有關南大嶼山流浪牛隻造成污染的提問


(文件EI&FHC 23/2006號)

III
SPCA Community Dog Programme


(Paper EI&FHC 22/2006)


香港愛護動物協會社區狗隻計劃


(文件EI&FHC 22/2006號)

IV
Joint Office of Building Department and Food and Environmental Hygiene Department on Handling Water Seepage Cases


(Paper EI&FHC 24/2006)


屋宇署及食物環境生署擴展聯合辦事處試驗計劃

(文件EI&FHC 24/2006號)

V
2006 Anti-rodent Campaign (Enhancement Phase) of the Food and Environmental Hygiene Department in Islands District


(Paper EI&FHC 21/2006)


食物環境生署2006年離島區深化期滅鼠運動


(文件EI&FHC 21/2006號)

VI
Interdepartmental Efforts to Tackling On-street Clothes Collection Cages


(Paper EI&FHC 26/2006)


以跨部門協作模式解決街道上的舊衣回收籠問題


(文件EI&FHC 26/2006號)

VII
Report on Approved DC Funded Environmental Improvement Projects for 2005/06 and 2006/07


(Paper EI&FHC 25/2006)


2005/06及2006/07年度獲通過由區議會撥款施行的環境改善工程進度報告


(文件EI&FHC 25/2006號)

VIII
Date of Next Meeting

下次會議日期
